
Forsvars-, Samfundssikkerheds- og Beredskabsudvalget

Til: Forsvarsministeren
Ministeren for samfundssikkerhed og beredskab

Dato: 27. januar 2025

Udvalget udbeder sig ministrenes besvarelse af følgende spørgsmål:

FOU alm. del

Spørgsmål 117
Hvor stor en del af de ekstra midler til Forsvaret bliver øremærket til cybersikkerhed, og 
hvordan sikrer regeringen, at de bliver brugt effektivt til at afskrække og håndtere digitale 
trusler? Ministrene er velkomne til at koordinere besvarelsen, således den ene minister 
besvarer på vegne af begge.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Mike Villa Fonseca (UFG).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på mike.fonseca@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Rasmus Jarlov
formand
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